
 

                             
 

 
 

 

VVS JOURNAAL 
Nummer 11, vrijdag 21 augustus 2020 

 
Het VVS Journaal van Volkstuin Vereniging Sloterdijkermeer zal dit seizoen om de week 
verschijnen en wil informatie verstrekken over alles wat er op tuingebied op 
Sloterdijkermeer gebeurt in deze door corona geteisterde tijden. Heb je een bericht voor 
ons VVS Journaal, neem dan contact op met de redactie: redactie@sloterdijkermeer.nl. 
Kopij moet kort zijn en natuurlijk informatief en interessant voor alle tuinders. 
 
Het 11de nummer van het VVS journaal 
Hittegolf voorbij. 
Scholen zijn weer begonnen. 
Rutte komt met waarschuwingen en maatregelen 
om tweede lockdown te voorkomen. 
Burgemeester van Amsterdam verscherpt de 
maatregelen voor onze regio omdat Amsterdam 
een steeds groter risicogebied wordt. 
Op VVS wordt nu de Klaverjas stopgezet. 
En uit de fotoserie ‘Postbussen’ van Iris publiceren 
wij hier nummer 11 als verwijzing naar ons elfde 
nummer van het Journaal maar ook om de tuinders 
te vragen de brievenbussen op scherp te zetten 
want volgende week wordt de gedrukte aflevering 
van ons Ledenblad op de tuin rondgebracht. Het is 
een themanummer over ‘Kunst op de tuin’ en we 
hebben er echt iets moois van gemaakt.  
Na het verschijnen van dit themanummer zijn wij 
toe aan een enquête, die we begin september aan 
alle tuinders toe zullen sturen. De redactie wil heel 
graag weten wat jullie van al de communicatie 
vinden?  
 

 
 

BESTUURSMEDEDELINGEN 
 
Aanscherping corona maatregelen 
Bestuursmail 21 augustus 
De Bond van Volkstuinders heeft ons via een mail 
op de hoogte gebracht dat per direct er een aantal 
zaken worden aangescherpt. Dit naar aanleiding 
van een besmetting met corona op een ander 
tuinpark. 
 
Vanaf nu mogen tuinders niet meer dan 6 
volwassen gasten ontvangen op hun tuin. Daarbij 
dient de bekende 1.5 meter in acht te worden 
genomen. Volwassen is iedereen die 18 jaar of 
ouder is. Let op dat ook jongeren (tussen 13 en 17 
jaar) 1.5 meter afstand moeten houden van 
volwassenen. Mochten jullie dus een verjaardag 
hebben gepland dit weekend dan verzoeken we 
jullie om een selectie te maken van je gasten en 
beperkt uit te nodigen.  
 
Alle horeca-activiteiten moeten per direct worden 
stopgezet. Voor activiteiten zonder horeca wordt 
per activiteit gekeken of het wel of niet 
verantwoord is. Je kunt je verzoek doen of je vraag 
stellen via bestuur@sloterdijkermeer.nl  
 
Vooralsnog gaan de bestuurszittingen door, zij het 
in reeds afgeslankte vorm. Vergaderingen en 
andere bijeenkomsten zonder horeca kunnen 
worden gehouden en de werkuren kunnen 
doorgaan mits natuurlijk alle andere maatregelen in 
acht worden genomen (handen wassen, 1.5 meter, 
goed ventileren, schoonmaken). 
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Ook de winkel en werf bljven open voor 
gasflessen, tuinaarde en andere spullen. Hou netjes 
afstand in de wachtrij en zorg dat je met pin 
betaald. 
 

Schouwwandeling 20 augustus 
[Bestuursmail 17 augustus] 

LET OP! De datum van deze activiteit is verlopen. 

In het laatste VVS journaal zijn twee 
schouwwandelingen aangekondigd. De 
schouwwandeling van donderdag 20 augustus 
19.00 uur gaat door - de andere (18 augustus) niet. 

Leden van de tuinschouw en van het bestuur 
wandelen gezamenlijk over ons park om 
bevindingen en ervaringen te delen over het 
aanzicht van ons tuinpark en het zicht op de 
tuinen. 

Dit jaar heeft de tuinschouw vooral gelet op niet 
toegestane afscheidingen aan de padzijde (zoals 
schuttingen, schermen, rieten matten, te 
hoge/brede takkenwallen), naar overhangende 
heggen en naar tuinen waar het zicht op de tuin 
volledig ontnomen wordt door dichte hoge ‘muren’ 
van beplanting. Dit alles zal dan ook tijdens de 
deze schouwwandeling aan de orde komen. 

Heb je belangstelling om mee te doen aan een 
schouwwandeling? Meld je dan uiterlijk 19 
augustus svp aan via bestuur@sloterdijkermeer.nl  

I.v.m. corona lopen we in kleine groepjes en we 
willen daarom graag van te voren weten hoeveel 
mensen meedoen. Aanvang is 19.00 uur, 
verzamelen bij het clubhuis. De wandeling duurt 
ongeveer 1 uur. Aansluitend worden bevindingen 
gedeeld in het clubhuis met 1 of 2 afgevaardigden 
van een groepje.  

hekken en Brettenpad 
[Bestuursmail 15 augustus] 

Op donderdag 20 en vrijdag 21 augustus zal de 
firma Heijmans herstelwerkzaamheden uitvoeren 
aan het asfalt bij het hoofdhek van Nut&Genoegen 
en Sloterdijkermeer. Hierdoor zal dan de 
toegankelijkheid van de volkstuinen beperkt zijn, 
vooral voor groot transport dat gebruik maakt van 
de hoofdingang. 
 
Ook worden in de komende periode de laatste 
werkzaamheden aan de hekwerken door de 
aannemer MABA uitgevoerd. Deze zijn  eind 
augustus (week 35) gereed. 

Verder heeft Vattenfall ons laten weten dat zij 
door  tegenslagen bij het werk aan de 
warmteleiding in het Brettenpad twee weken extra 
nodig heeft. Dit zou betekenen dat het Brettenpad 
op zijn vroegst 14 oktober weer open gaat voor 
fietsverkeer. 
Waarschijnlijk zal Liander dan ook bij de nieuwe 
zijingang aan het Brettenpad de spanning op de 
kabels voor het hek zetten. Hierdoor kan vanaf dat 
moment deze ingang worden gebruikt. 
In de komende peirode zal ook extra prikkeldraad 
tegen insluip aan de uiteinden van dit hek en van 
het hoofdhek worden bevestigd. 

 

AMBULANCE OP DE TUIN 

 

 

In de afgelopen week moest er twee keer een 
ambulance ons  tuincomplex bezoeken. Gelukkig 
was er een nieuwe tuinder die het nummer wist van 
een bestuurslid, zodoende kon het grote hek 
worden geopend en de ambulance direct naar de 
locatie rijden. 
Gelukkig zijn deze personen alweer volop aan het 
genieten van de tuin. 

Maar … heeft u een Ambulance nodig? 
Handel dan als volgt: 
 
Stap 1    Bel 112 
Stap 2    Zeg uw naam en adres van het tuinpark: 
 
                “Sloterdijkermeer” 
                Sloterdijkerweg 20 
                1014 CB Amsterdam 

Stap 3    Bel een EHBO’er of een bestuurslid om u 
te helpen en het hek te openen!! 

Stap 4    Blijf bij de patiënt en stel de patiënt gerust, 
hulp is onderweg. 

De Ambulance komt na 5 tot 10 minuten aan. 
Politie is soms eerder ter plekke. 
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De EHBO’ers zijn: 
 
Wil                          Kok                 06-55136622 
Ulrik                       Estdorff v.        06-53396952 
Tineke                  Kuik                   06-28531257 
Raymond            Lagerweij            06-16895838 
Loes                      Bolle                06-51010340 
Hans                      Woerkom v.     06-20889049 
Arie                       Koorevaar         06-52612556 
Peter                    Floor                  06-40485481 
Gina                      Hermens           06-44924048 

Deze informatie staat ook in de borden. 

 

Waarnemingen van Saphira 
In ons vorige VVS Journaal vergaten we de foto’s 
van de waarnemingen van Saphira te plaatsen. 
Doen we dus alsnog.  
Ook was er een misverstand bij het artikel over de 
egeltjes. Sorry daarvoor. 

 
Zien jullie de salamander? 

 
Een kikkertje steekt de kop boven water 

 

 
Padje 

KROOSHARKEN 
De redactie heeft het kroosharken van onze sloten 
als een belangrijk onderwerp geadopteerd. In 
samenwerking met de Werkgroep Waterkwaliteit, 
de Werkurencommissie en het Bestuur willen we in 
het VVS Journaal veel aandacht gaan besteden aan 
het Kroosharken. 
 
 

TWIJFELS? 
Als je buren zijn gestopt met kroosscheppen vraag 
je je misschien af of het wel zin heeft om er zelf 
mee door te gaan. Om je motivatie terug te krijgen 
kun je de volgende proef eens doen: Vul een 
emmer met slootwater en leg er een dicht kroosdek 
op. Zie foto proefopstelling. Laat dat een week 
staan. Haal na die week wat kroos weg en ruik! Wat 
blijkt? Je hoeft helemaal niet zo'n goede neus te 
hebben. Laat vooral je buurvrouw ruiken! *  
 

 
 
* verrottingsgeur 
 
Een week geleden is een flinke partij hoornblad, 
afkomstig uit het Vondelpark, op Sloterdijkermeer 
bezorgd. 
 
Een gedeelte daarvan ligt nu in de grote vijver. 
Haal er gerust wat uit voor je eigen stuk sloot!  
Hoornblad en kroos groeien allebei in hetzelfde 
vuile water, met dit verschil: een dicht kroosdek 
maakt het water eronder dood, hoornblad zorgt 
juist voor leven. 

Jaap Glas 
 

 
EIWITPRODUCT VAN EENDENKROOS: 

DEZE NEDERLANDSE JONGENS 
MAKEN HET 

De Nederlandse jongens Tony Martens en Maurits 
van de Ven schoppen het ver in San Diego. Sinds 

2018 proberen de jongens eiwit te winnen uit 
eendenkroos (ook wel: lemna). Je weet wel, het 

groene ‘spul’ dat op het water drijft. Lees verder: 
 
https://www.hetkanwel.nl/2020/08/07/eende
nkroos/ 
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KROOS IN HET BOS 
‘Zo, da’s wel heel veel pesto.’ ‘Kan je niet beter een 
bloemetje meenemen voor je vrouw?’ 
Als je regelmatig met een kruiwagen kroos over de 
tuin loopt, ben je in elk geval verzekerd van een 
goeie dosis humor. 
 
Maar, ik kom graag kroos scheppen om een andere 
reden. Ik heb sinds kort een klein stukje bos. Dat is 
een uitgekomen sprookje voor mij.  Alleen is het 
met de bodem daar al net zo beroerd gesteld als in 
de meeste andere Nederlandse bossen. Er is geen 
humuslaag, maar een soort dor vilt. Daaronder 
donker zand met de kwaliteiten van schokbeton: 
als je niet met 100 kilo op je spa kunt staan, krijg je 
‘m de grond niet in. 
 
Gevolg: geen bodembeestjes, geen vocht, geen 
insecten, geen vogels. Geen sprookjesbos, maar 
een bos dat naar adem hapt. En het grootste deel 
van de dag is het er stil. Doodstil. 
 
Om er weer een beetje leven in te blazen ben ik 
begonnen met dat kroos te scheppen. Want het 
voedseloverschot van de sloot kan ik zo makkelijk 
transporteren naar de arme bosgrond. Het laat zich 
makkelijk verspreiden en in de grond werken. 
Kleine insecten vinden het heerlijk, en dat moet het 
eerste stapje naar een gezond bos worden. Wordt 
vervolgd. 

Jac Rongen 
 
 

 
 
 
 
Petitie tegen bouwwoede 
[e-mail Natascha Roza 17 augustus] 
Er wordt veel gebouwd rond ons tuinpark. Op dit 
moment ligt er een voorstel van diverse 
woningcorporaties voor de bouw van meerdere 
woontorens bij de West-entree van de A10-afslag 
Westerpark (Haarlemmerweg). Het plan is dat in 
dit entreegebied 500 tot 600 nieuwe woningen 

worden gebouwd in hoogbouw van 2 torens van 
ongeveer 45 meter (hoogte elseviergebouw t.o de 
Lidl) en meerdere lagere torens. De gemeente heeft 
recent laten weten dat de plannen, om financieel 
rendabel te kunnen zijn, uitgebreid zijn. 
Buurtbewoners denken dat ook deze bouwwoede 
ten koste gaat van leefbaarheid (parkeren, 
groenvoorziening, drukte) en is reden om in actie 
te komen: Maak van Bos en Lommer geen ' Beton 
en Lommer!'  
Vindt u dat er woningen nodig zijn maar dat er met 
beleid rond ons tuinpark gebouwd dient te 
worden? Draagt u onze overburen van Bos en 
Lommer hierin een warm hart toe? Steun dan door 
de petitie vandaag nog te tekenen via: 
https://petities.nl/petitions/maak-van-bos-en-
lommer-geen-beton-en-lommer (vergeet niet via de 
link in je mail te bevestigen).   
Namens buurtvereniging Willem Leeft bedankt! 
 

Natascha Roza Adelaarsweg 13  
 
Ps: Meer weten? Op 18 augustus besluit het 
stadsdeelbestuur na een vergadering met de 
stadsdeelcommissie of het plan goed genoeg is 
voor een volgende fase. Nu is het moment om  
jouw stem te laten gelden. Want bouwen kan, maar 
dan wel met respect voor de leefbaarheid en de 
bestaande bebouwing.Waarom is het een slecht 
plan? Leefbaarheid verslechtert Verkeer neemt met 
50% toe. Tientallen parkeerplekken op straat 
verdwijnen. Hoge torens gepland: 2 van bijna 50 
meter en 3 van 24 meter hoog Dit is maar een 
selectie van argumenten. Kijk op de website voor 
meer argumenten: www.geenbetonenlommer.nl 
Volg ons op Twitter of FacebookInfo via 
mail: willemleeft@gmail.com.  
 
Pss: Wist je dat we de media al hebben bereikt? Oa.  
AT5 en de Westkrant. Daarnaast praten we met 
verschillende leden van de stadsdeelcommissie.  
 
 
Een update van de Activiteitencommissie 
van De Tuinen van Westerpark 
Eerder lieten we al weten dat activiteiten in ieder 
geval op de lange baan moesten worden 
geschoven. Er was hoop dat in de zomer toch nog 
wat georganiseerd kon worden, maar gezien de 
duidelijke toename van besmettingen, gaan we geen 
risico nemen. Voor wandelingen kan de 
noodzakelijke anderhalve meter afstand niet 
worden gehandhaafd, terwijl dit ook voor 
voordrachten of workshops en picknicks buiten, 
maar zeker ook binnen, niet mogelijk is. Tenzij we 
allemaal politieagent worden van elkaar, of in heel 
kleine groepen werken; maar daarvoor ontbreekt 
de wil, de energie en de tijd. Nog los van de 
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onzekerheid over de vraag hoever we afzitten van 
een periode waarin we onszelf toch weer moeten 
opsluiten in de eigen ‘bubbel’. Als commissie 
hebben we dan ook besloten alle activiteiten uit te 
stellen tot voorjaar 2021. 
 

 
Inmiddels is er wel een actief Instagram-account: 
@detuinenvanwesterpark, waarin veel informatie is 
te vinden over onze tuinparken. Van de vlindertuin 
bij Nut en Genoegen tot de ransuilen die dit  
 

 
Ransuil in de Spreeuwenlaan. Foto Rob Boot 

 
voorjaar ook hun intrek hebben genomen op 
Sloterdijkermeer, en nog veel meer. Ga kijken. Het 
is natuurlijk leuk als veel mensen hieraan bijdragen. 
Heb je interessante informatie met, of alleen mooie 
foto’s of leuke filmpjes van het leven op 
Sloterdijkermeer? Stuur dit, met een korte 
toelichting van 2 of 3 zinnen, via whatsapp naar 
Iris Poels: 06-41255361 (lid van de 
activiteitencommissie) en meld erbij dat het 
bestemd is voor @detuinenvanwesterpark. Iris 
zorgt dan dat het op Instagram komt. 
 
Verder verkoopt Marian van den Berg van Nut en 
Genoegen via kwekerij Groen Genoegen (in deze 
tijd alleen online) eigen gekweekte planten; ga naar 
nutengenoegen.amsterdam voor meer informatie. 
Als je Marian een mailtje stuurt via 

groengenoegen@online.nl, dan krijg je een lijst met 
te bestellen planten en aanwijzingen hoe dit verder 
wordt geregeld.  
 
Hopelijk kunnen we in 2021 met nieuwe moed 
starten met het organiseren van activiteiten voor 
tuinders, buurt- en stadbewoners en passanten. Tot 
ziens in andere tijden. 
 
Barbara Groeneveld, voorzitter van de 
Activiteitencommissie van De Tuinen van 
Westerpark   
 
Lezen op de tuin 
Op donderdag 17 september vanaf 19.30 uur 
bespreken we De levende berg van Nan 
Shepherd, een al tijdens de Tweede Wereldoorlog 
geschreven roman en onlangs opnieuw vertaald 
door Pauline Slot, in februari 2020 uitgekomen bij 
De Arbeiderspers met degenen die dat willen.  

 

 
 
 
Buiten, naast de kleine zaal van het clubhuis. Daar 
staan wat stoelen en bankjes. Neem een 
versnapering mee.  

Katrien de Klein 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Op zondagmiddag van 16.00 
tot 19.00 uur is het terras bij 
ons clubgebouw open voor 
een hapje en een drankje! 
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Een insectenhotel maken 
[Een verslagje van Mila (9 jaar), dochter van 
redacteur Cathelijne]  
Mijn moeder had in de winter het riet laten staan 
voor de insecten, vooral bijen, allerlei soorten 
overleven in de holle, dode stengels van planten.  
Toen het riet bij de slootkant weggehaald werd in 
de lente hoopten we dat we het konden 
hergebruiken. In gesprek met ervaren tuinders 
Tom en Ada, onze buren, kwamen we op het 
volgende idee: HOTEL AAN HUIS 
 
Het hotel moet uiteindelijk op een warme plek 
komen te hangen, tegen een gevel die veel 
zonwarmte opdoet in de loop van de dag.  
De warmte is prettig en goed voor de insecten. 
Het hotel op je eigen tuinhuisje hangen is ook voor 
jou leuk want dan hoor en zie je de insecten 
scharrelen en in- en uitvliegen. 
 
Benodigdheden: 
een flinke bos gedroogd riet (of andere holle 
takken) 
een stevige kniptang  
een of meerdere stukken buis PVC + - 20 cm lang 
de diameter is vaak 8 cm  
een stuk touw 
Eventueel: 
een handzaag om de pijp PVC op maat te maken  
een accuboor om die stukken pijp  te kunnen 
verbinden met elkaar met die gaatjes onderling en 
bovenin. 
een stukje buigbaar (electra) maar met ijzerdaad 
verstevigd stuk draad om de buizen met elkaar te 
verbinden, dit kan ook met het touw, maar hoe 
steviger het bouwsel, hoe langer het hotel heel blijft 
Let op: 
draag beschermhandschoenen het riet is scherp!  
gebruik een stevige ondergrond als je werkt 
 
 

 
 
 
 

 
 
(dit was soepel zwart plastic bindtouw, lijkt wel een 
dropveter mmmmmhhh)  
 

 
 
Wij gebruikten twee stukken PVC pijp die 
buurman Tom heel aardig doneerde,  
toen hij hoorde dat we ons afvroegen wat we met 
het riet konden doen, kwam hij met het bouwplan: 
gezaagd en geboord en aaneen gebonden kregen 
we de basis van het hotel.  
Dit hotel kreeg 2 etages. 
 

 
 
We regen het touw aan de bovenkant alvast erdoor 
heen om het straks aan ons tuinhuis te kunnen 
ophangen. 
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Eenmaal gevuld, lukte dat niet meer! 
Heel ruim lieten we stukken aan beide 
bovenkanten va de buis het touw uitsteken uit de 2 
bovenste gaten; want we wisten nog niet precies 
hoe we het hotel zouden gaan ophangen… 
Als je geen boorgaten hebt kan je het touw ook 
door de buis heen rijgen en er een hengsel van 
maken.  

 
 
Hier stak uit ieder gat een lengte van ruim 25 cm 
touw.  
We verstopten de gaten bovenin de buis door 
middel van een dikke knoop in het touw aan de 
uiteindes.  
Die knopen lieten we binnen in, tegen het gat van 
de pijp aan komen.  
Eenmaal hangend trok het hengsel de knopen strak 
tegen de gaten aan zodat die meteen ook verstopt 
waren; 
want daar moet ook niet veel regenwater in kunnen 
lopen van bovenop, dan staan de kamers vol 
regenwater en gaan de gasten boos weg... 
Daarna vulden we het stuk buis met aan een 
geduwd, zoveel mogelijk riet als er in paste.  
Om het makkelijk te maken was het zo op de kant 
gezet, beter te doen. 
 

 
 
We bonden het riet even vast toen we de bos 
moeten afknippen zodat het niet verschoof.  
Aan beide zijden stak ongeveer 10 cm riet uit.  
Dus de slaapkamertjes en bedjes voor de insecten 
stonden gespreid, om in te komen logeren. 

Het was een rottig knip klusje waar we toch beter 
de handschoenen voor aan hadden kunnen 
trekken!! 
De beide buizen werden gevuld en zo was het 
“hotel” al klaar om op te hangen op een goede 
warme plek.  
 

 
 
En met een beetje geluk trekken de hotelgasten 
meteen in… 
Het hotel kan ook wel “geboortehotel" worden 
genoemd; want bijen leggen vaak eitjes in de holle 
stengels en zo komen er straks nog meer insecten 
uit, dan er in gingen. 
 

 

 
 
 
Een bezem uit het Zuiderzeemuseum 
Ik ga jullie een bijzonder uitstapje voorstellen. 
Breng eens een bezoek aan het Zuiderzeemuseum 
in Enkhuizen. Je hoeft helemaal niet met de auto. 
Vanaf Station Sloterdijk is het een uurtje met de 
trein. En voor je het weet wandel je door de 
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verdwenen wereld van steden en dorpen die rond 
de Zuiderzee  lagen. 
 
‘Eens ging de zee daar tekeer, maar die tijd komt 
niet weer, Zuiderzee is nu  IJsselmeer … “ 
 
En dat is een schitterende wereld. Dit 
openluchtmuseum zet plaatsen als Vollenhove, 
Urk, Schokland, Harderwijk, Spakenburg en 
Volendam weer op de kaart als kleine 
vissersplaatsen waar handwerkers het dagritme 
bepalen. Je komt mandenvlechters tegen, 
zeilmakers, palingrokers, smederijen en 
tonfabrikanten. In het huisje van een arbeider uit 
Medemblik ligt een echt mens te slapen, kinderen 
schrikken zich wezenloos. Op de Kermis, met 
muziek van Fats Domino, Tom Jones en Engelbert 
Humperdinck kun je houten vissen gaan vangen en 
kunnen kinderen ronddraaien in een molen vol 
vissersbootjes. In een kalkoven zag ik hoe schelpen 
verbrand worden tot metselkalk.   
De Gapersverzameling  in de Apotheek uit Broek 
op Langendijk was prachtig en natuurlijk heel 
actueel omdat er een stevige discussie gaande is of 
het eigenlijk wel kan: donkere mensen aan de gevel 
als publiekstrekker voor een pillenboer.  
Mijn dag was opperbest toen ik bij de 
bezemverkoper een bezem kon aanschaffen, die 
mijn pas gemaakte vlonderterras veegt als een 
schuurmachine. Nooit meer glad. 
“Grote stelen, kleine stelen. Grote stelen het 
meest” stond er op de tegel bij de bezemverkoper. 
Het kostte me even tijd om de zin te snappen. 
 

Ton 
 

 
 
 
Weer eens in de plomp 
Dat kroosharken ook nog wel eens andere 
voordelen kan hebben, merkte ik hedenochtend. 
Omdat ik vroeg uit de veren was, besloot ik snel 
nog even mijn slootdeel te kroosharken. En toen ik 
een uurtje later in de sloot viel, had ik alleen maar 

schoon water aan mijn lijf hangen.  
Ik besloot namelijk mijn fiets aan de slootkant te 
maken, omdat er een rare tik in het achterwiel zat. 
Met mijn armen hield ik het stuur vast en het 
achterwiel van de grond, zodat ik met een voet de 
trapper kon draaien. Ik stond uit balans, voelde dat 
het niet goed ging maar kon niet meer corrigeren.  
Met fiets en al ging ik de sloot in en de foto 
hieronder laat de gympen vol modder zien, 
waarmee ik de sloot weer uit klom.  
Die krak in mijn achterwiel is er na het slootbezoek 
niet beter op geworden. 
 

Ton  
 

 
 
 
Klaverjassen op vrijdagavond stopt 
[email Klaverjascommissie 20 augustus]  
 
Beste klaverjassers,  
Daar het bestuur heeft besloten om het 
clubgebouw te sluiten vanwegen de corona.( 
waarmee de klaverjas.commissie het eens is) Zullen 
er geen klaverjasavonden meer plaats vinden. 
Zodra het licht weer op groen staat zullen wij jullie 
hiervan op de hoogte stellen. Wij vinden het 
jammer maar wel terecht. Wij danken jullie in 
iedergeval voor jullie aanwezigheid en hopen dat 
we weer snel bij elkaar kunnen zijn.  
Met vriendelijke groet Manja, Marjan, Sien, Loes, 
en Louis 
 
 
Volgende VVS JOURNAAL 
Het volgende VVS JOURNAAL staat gepland 
voor vrijdag 4 september 2020. Kopij moet 
minimaal een dag van tevoren binnen zijn via het  
e-mailadres  redactie@sloterdijkermeer.nl  

 
Ton Dujardin

 


